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Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN Podlaskie, to spółka realizująca
budownictwo społeczne. Jej zadaniem jest budowanie mieszkań na wynajem

o umiarkowanym czynszu. To ogromna szansa dla osób i rodzin nie posiadających

własnego mieszkania, którzy dysponują środkami na regularne opłacanie czynszu,

jednak ich dochody są za niskie na zaciągnięcie kredytu hipotecznego na mieszkanie.

Wiele zambrowskich rodzin potrzebuje takich mieszkań.

W związku z kończącą się kadencją Rady Miasta proszę o przedstawienie

informacji dotyczących budowy mieszkań czynszowych w Zambrowie i udzielenie

odpowiedzi na poniższe pytania:
1. Na jakim etapie na ten moment pozostaje realizacja programu budowy mieszkań

czynszowych w ramach Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN Podlaskie

w naszym mieście?

2. Jakie zagrożenia i problemy wiążą się z realizacją takiej inwestycji?
3. Czy jest opracowany harmonogram prac w tym zakresie oraz regulamin naboru

najemców mieszkań czynszowych? Jeśli tak, to gdzie można się z nim zapoznać?

4. Czy jest już prowadzony nabór potencjalnych najemców i kto się tym zajmuje?

Proszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie.
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